



[如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準]

BC Group Sees 29.1% Y-o-Y Revenue Increase From H1 2018, Digital Asset Revenue Now Group's Highest at 49.0% of Total

- *Digital asset revenue at RMB41.6 million from nil in H1 2018, up 386.2% from H2 2018*
- *Group net loss decreased by 10.1% from H2 2018*

Hong Kong – 27 August 2019 – BC Group (BC Technology Group Limited, stock code: 863 HK), Asia's leading publicly traded technology and digital asset company, announced its financial results for the six months ended 30 June 2019 (the "Period"), during which it saw Group revenues increase 29.1% or RMB19.2 million compared to the same period the previous year.

The Group experienced rapid growth from its newly launched digital asset platform business, which reached 49.0% of total revenue, the highest contribution of any Group business. Digital asset revenues were RMB41.6 million for the Period, compared to nil in the same period the previous year, and up 386.2% or RMB33.1 million when compared to H2 2018.

The digital asset platform business earns fees through its trading platform, and recurring Software-as-a-Service (SaaS) revenues. It was formed in August 2018.

BC Group's net loss also decreased by RMB14.9 million or 10.1% for the Period compared to H2 2018.

Commenting on the results, BC Group CEO Hugh Madden said: "We're excited and encouraged by the phenomenal growth we've experienced in our digital asset platform business in only six months. Our success in this sector is proof of what market trends have been showing for some time – with regulatory guidance, financial services players and institutions and professional investors are moving to the space in more numbers and faster than ever before."

"We're confident the digital asset platform business will continue to be a significant growth-driver for BC Group in the long term," said BC Group CFO Steve Zhang. "This strategy has already been well-received by investors, as evidenced by our share placement valued at HK\$114 million in May 2019."

Revenue from BC Group's advertising and business park management services businesses for the Period was RMB43.4 million, a decline of 34.1% compared to the same period the previous year. The advertising business was impacted by a slowdown in the automotive industry as a result of slowing macroeconomic growth in China and the unresolved Sino-US trade conflict, which caused significant reduction in client advertising and marketing budgets and spending. The decline in business park management services revenue was mainly due to a lower occupancy rate in the first quarter of 2019.

"While we continue our efforts to grow the advertising and business park area management services units, performance has buoyed by increasing institutional interest and adoption in the digital ecosystem," Madden added. "We opened in Singapore in July to help meet this demand, and plan to continue to develop our global presence."



About BC Group

BC Group (stock code: HK 863) is Asia's leading publicly traded blockchain, technology and digital asset company with a portfolio of market-leading businesses.

In a world first for a listed, digital asset-focused business, BC Group is 'Big-Four'-audited, and fully compliant with industry leading anti-money laundering and know-your-customer standards.

BC Group is based in Hong Kong and employs more than 175 individuals across the Asia Pacific region. It serves customers and partners in more than 50 countries. Founded in 2003, BC Group was listed on the Hong Kong Stock Exchange in 2012.

For more information, please visit the website: bc.group.

Media contact

dan.simon@bc.group

BC 科技集團 2019 年上半年收入按年增長 29.1% 數字資產佔整體收入 49.0%，成集團主要收入來源

- 數字資產收入達 4,160 萬元人民幣，較 2018 年下半年增加 386.2%；去年同期則未有錄得任何收入
- 集團淨虧損較 2018 年下半年減少 10.1%

香港 - 2019 年 8 月 27 日 – 亞洲頂尖的科技及數字資產上市公司 BC 科技集團 (BC Group；股份代號 863) 今天公佈截至 2019 年 6 月 30 日為止 (期內) 六個月之業績。集團期內收入較去年同期增長 29.1% 或 1,920 萬元人民幣。

集團新推出的數字資產交易平台業務迅速增長，貢獻整體收入的 49.0%，為集團最主要收入來源。數字資產業務期內收入達 4,160 萬元人民幣，相對 2018 年下半年增長 386.2% 或 3,310 萬元人民幣，而去年同期則未有貢獻任何收入。

數字資產交易平台業務於 2018 年 8 月成立，其中包括促進交易服務及軟件即服務 (Software-as-a-Service) 平台產品。

BC Group 期內淨虧損較 2018 年下半年減少 1,490 萬元人民幣或 10.1%。

BC Group 行政總裁 Hugh Madden 表示：「我們為數字資產業務能夠在短短六個月內達到顯著增長，感到非常興奮和鼓舞。集團在此領域取得成功，正好印證了這個已經持續一段時間的市場趨

BC Group

香港銅鑼灣希慎道 33 號利園一期 32 樓

32/F, Lee Garden One, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong

Tel: +852 3954 6000 | Email: contact@bc.holdings



勢：隨著監管機構為業界提供更清晰指引，更多的金融機構、機構和專業投資者正以前所未有的速度進入此領域。」

BC Group 首席財務官張盛績指：「我們有信心數字資產業務將會繼續成為集團長期的主要增長動力。從集團於今年 5 月成功透過配股集資 1.14 億港元可見，我們的業務策略廣受投資者歡迎。」

集團期內的廣告及商業園區管理服務的業務收入為 4,340 萬元人民幣，較去年同期下跌 34.1 %。中國宏觀經濟增長放緩，以及中美貿易爭議持續，令汽車業增長放緩，並且令相關客戶的廣告及營銷預算支出大幅減少，影響集團的廣告業務。而商業園區管理服務收入下降，是由於 2019 年第一季的出租率較低所致。

Madden 補充指：「當我們持續努力發展廣告和商業園區管理服務業務的同時，業績因機構投資者採用數字生態系統的興趣和參與度提升而有所增長。我們於今年 7 月將數字資產業務拓展至新加坡，以回應相關需要，並計劃繼續在全球發展我們的業務。」

傳媒聯絡

關於 BC 科技集團

BC 科技集團 (BC Group ; 股份代號 863) 為亞洲頂尖的區塊鏈、科技及數字資產上市公司，各項業務在市場上均具有領先地位。

BC Group 為首家聘用四大會計師事務所為核數師的數字資產上市公司，而且完全符合行業反洗黑錢法規和認識你的客戶標準。

BC Group 以香港為總部，在亞太區聘用超過 175 名員工，為超過 50 個國家的客戶及商業夥伴服務。創立於 2003 年，集團自 2012 年起於香港交易所上市。

如欲取得更多關於 **BC Group** 的資訊，請瀏覽：bc.group 。

傳媒聯絡

Priscilla Wong

Teneo

priscilla.wong@teneo.com

+852 3655 0509

Natalie Chan

Teneo

natalie.chan@teneo.com

+852 3655 0583

-END-

BC Group

香港銅鑼灣希慎道 33 號利園一期 32 樓

32/F, Lee Garden One, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong

Tel: +852 3954 6000 | Email: contact@bc.holdings